
معرفی ۴ گزینه سرمربیگری تیم  ملی 
کشتی آزاد

۴ گزینه برای هدایت تیم  ملی کشتی آزاد از سوی 
فدراس��یون کشتی مشخص شده اند. به گزارش ایسنا، 
تیم  ملی کشتی آزاد ایران با مدال نقره حسن یزدانی 
در ۸۶ و برنز امیرحسین زارع در وزن ۱۲۵ کیلوگرم به 
کار خود در المپیک ۲۰۲۰ توکیو پایان داد و رضا اطری 
در ۵۷، مرتضی قیاسی در ۶۵، مصطفی حسین خانی 
در ۷۴ و محمدحسین محمدیان در وزن ۹۷ کیلوگرم 
از رس��یدن به مدال بازماندند. با اتم��ام مدت قرارداد 
غلامرضا محمدی، س��رمربی تیم  ملی کش��تی آزاد و 
با توجه ب��ه در پیش بودن رقابت های قهرمانی جهان 
در نروژ، رئیس فدراسیون کشتی بررسی خود را برای 
انتخاب سرمربی جدید تیم  ملی کشتی آزاد آغاز کرده 
و در نهایت با همفکری تعدادی از قهرمانان کشتی، به 
۴ گزینه برای این س��مت رسیده که از میان آنها یک 
نفر به عنوان جانش��ین غلامرضا محمدی کار خود را 
آغاز خواهد کرد. پژمان درستکار، علیرضا رضایی، مجید 
ترکان و محس��ن کاوه، گزینه های فدراسیون کشتی 
برای سمت سرمربیگری تیم  ملی کشتی آزاد هستند 
ک��ه در نهایت طی روزهای آتی، یک نفر از این جمع 
هدای��ت تیم  ملی را بر عهده خواهد گرفت. رقابت های 
قهرمانی جهان ۲۰۲۱ نروژ ۷ مهرماه به میزبانی اسلو 

آغاز می شود. 

آخرین وضعیت حضور استقلال
در فصل نقل و انتقالات

مدیرعامل باشگاه استقلال آخرین 
وضعیت این باشگاه برای حضور در 
فصل نق��ل و انتقالات فصل پیش 
روی فوتبال ایران را تش��ریح کرد. 
احمد مددی، مدیرعامل باش��گاه 
استقلال در گفت وگو با رسانه رسمی این باشگاه، درباره 
جلسه دیروز هیات مدیره آبی های پایتخت گفت: جلسه 
هیات مدیره پیرامون لیست تمدیدی ها و بازیکنان مدنظر 
آقای مجیدی بود که در این جلس��ه بنده به اقدامات و 
روند نقل و انتقالات باشگاه استقلال توسط کمیته نقل 
و انتقالات باش��گاه اش��اره و توضیحات مبسوطی ارائه 
کردم. وی تصریح کرد: با تعدادی از بازیکنان تیم که در 
فهرست تمدیدی ها هستند مذاکره کرده ایم و همچنین 
با بازیکنان ورودی هم رایزنی ها و مذاکرات در حال انجام 
است که به محض نهایی شدن اطلاع رسانی خواهد شد. 
وی افزود: سیاست ما در فصل نقل و انتقالات، فعالیت 
قدرتمند و س��اختن یک تیم قوی ب��ه دور از هیاهو و 
جنجال رسانه ای است و برای رسیدن به این هدف هم 
اقدامات خوبی انجام داده ایم و هواداران مطمئن باشند 
بعد از تعطیلات، به شکل قدرتمند تمرینات مان را برای 
بازی با الهلال و رقابت های فصل آتی آغاز خواهیم کرد. 
مدیرعامل استقلال در پایان افزود: من از هواداران عزیز 
می خواهم از توجه به حواش��ی و لیست های متعددی 
که در فضای مجازی منتش��ر می شود، خودداری کنند 
و مطمئن باش��ند بنده و هیات مدیره محترم در باشگاه 
اس��تقلال همه تلاش خود را خواهیم کرد تا بر اساس 
لیس��ت ارائه شده از سوی سرمربی محترم بتوانیم تیم 

خوبی را آماده و مهیا کنیم.

یحیی دنبال جانشین مغانلو
در خط حمله پرسپولیس

س��رمربی تیم فوتبال پرسپولیس با 
قطعی شدن خروج ش��هریار مغانلو 
از جم��ع مهاجمان ای��ن تیم دنبال 
جانش��ینی ب��رای او اس��ت. یحیی 
گل محم��دی با اطمین��ان از خروج 
شهریار مغانلو از لیست بازیکنان فصل آینده این تیم، تصمیم 
به جذب یک مهاجم گرفته است. مهاجم قرضی پرسپولیس با 
نظر باشگاه سانتاکلارای پرتغال در آستانه پیوستن به سپاهان 
اصفهان قرار گرفته تا دیگر جایی در جمع سرخپوشان پایتخت 
نداشته باشد. از این رو گل محمدی اسم ۲ مهاجم را در اختیار 
جعفر سمیعی، مدیرعامل باش��گاه قرار داده تا یکی از آنها 
جانشین مغانلو شوند. باشگاه پرسپولیس که ابتدای هفته 
جاری تصمیم به ارائه پیشنهاد به سجاد شهباززاده از سپاهان 
اصفهان گرفت، فعلا با مخالفت آقای گل فصل گذشته لیگ 
برتر روبه رو شده است. با این حال پرسپولیس همچنان اصرار 
به جذب شهباززاده دارد تا بتواند اینگونه از سپاهان اصفهان 
بازیکن بگیرد. در صورتی که پرسپولیس تا پایان هفته آینده 
نتواند شهباززاده را به خدمت بگیرد، سراغ گزینه دوم یحیی 

برای خط حمله می رود. 

اخبار

ورزشی

سیدحمید س��جادی، قهرمان سابق دوومیدانی و معاون 
پیشین سازمان تربیت بدنی به عنوان وزیر پیشنهادی ورزش 
و جوانان به مجلس معرفی شد. حجت الاسلام ابراهیم رئیسی، 
رئیس جمهور، سیدحمید سجادی را به عنوان وزیر پیشنهادی 
ورزش و جوانان به مجلس معرفی کرد؛ قهرمان س��ال های 
دور دوومیدانی کشور که سابقه مدیریتی و دانشگاهی را نیز 

در کارنامه دارد. 
مدال های رنگارنگ و ثبت رکوردهای متعدد ■

سجادی دونده سابق دوهای استقامت و مدیر کنونی ورزشی 
اس��ت که موفق ترین دونده استقامت تاریخ ایران محسوب 
می ش��ود. وی در دوران فعالیت حرفه ای خود به عنوان یک 
ورزشکار، توانسته تقریبا تمام رکوردهای دوی نیمه استقامت 
و استقامت کشورمان را در اختیار داشته باشد. وی چندین 
مدال رنگارنگ از مسابقات قهرمانی آسیا و بازی های آسیایی 
 را در کارنام��ه دارد ک��ه از آن جمله می توان به مدال طلای
۳ هزار متر با مانع س��ال ۱۹۹۱ اشاره کرد. وزیر پیشنهادی 

مجلس همچنین ۴ مدال برنز قهرمانی آسیا و یک مدال نقره 
بازی های آسیایی ۱۹۹۸ بانکوک را کسب کرده است. مدال 
نقره وی در بازی های آس��یایی در حالی به دس��ت آمد که 
سجادی اواسط مسابقه هنگام پرش از روی یکی از موانع به 

زمین افتاده بود اما در ادامه توانست 
عقب ماندگی خ��ود را جبران کند. 
سجادی س��ابقه رقابت در المپیک 
۱۹۹۲ بارس��لون و ۱۹۹۶ آتلانتا را 

نیز در کارنامه دارد. 
از حذف توسط دولت اصلاحات تا  ■

معاونت در دولت اصولگرا
سجادی در طول فعالیت خود به عنوان یک مدیر ورزشی، 
به عنوان شخصی اصولگرا و وابسته به طیف انقلاب شناخته 
می ش��د. وی پس از ورزش قهرمانی و موفقیت در آن، وارد 
دانشگاه شد و موفق شد تربیت بدنی را به صورت دانشگاهی 
ادام��ه داده و ب��ه درجه دکترا برس��د. س��جادی هم اکنون 

عضو هیات علمی دانش��گاه آزاد اس��لامی و در زمره طیف 
دانش��گاهیان اس��ت. وی در دوران اصلاحات برای ریاست 
فدراس��یون دوومیدانی کاندیدا ش��د که فضای سیاسی آن 
دوران اجازه پیروزی را به وی که شخصی ارزشی و اصولگرا 
به ش��مار می رود، نداد ام��ا در دوره 
ریاست جمهوری محمود احمدی نژاد 
به عنوان وزیر پیشنهادی به مجلس 
معرفی ش��د. وی در انتخابات س��ال 
۱۳۸۲ کاندیدای ریاست فدراسیونی 
ش��ده بود ک��ه خ��ود پرافتخارترین 
ورزش��کارش بود اما سازمان تربیت 
بدنی وقت به عنوان متولی کار با ریاست محسن مهرعلیزاده 
حمایتی از س��جادی نکرد و حتی در مس��یر وی اختلالاتی 
ایجاد کرد تا این اتفاق برای این ورزش نیفتد. در همان دوره، 
انتقادات زیادی به این رفتار دولت وقت شد که اجازه فعالیت 
قهرمانی مانند سجادی را در فدراسیون تخصصی اش نداده و 

با وی برخوردی سیاسی داشته است. در ادامه، سجادی سال 
۸۷ حکم مدیرعاملی باشگاه سایپا را دریافت کرد اما حضورش 
چندان طولانی نشد و به ساختمان خیابان سئول رفت. وی از 
سال ۸۸ به عنوان معاون قهرمانی مشغول به خدمت شد و در 
سال ۱۳۹۰ از سوی محمود احمدی نژاد به عنوان وزیر برای 
وزارت تازه تاسیس ورزش و جوانان معرفی شد اما نتوانست 
رای موافق آن مجلس را بگیرد. س��جادی با فاصله ای بسیار 

اندک از راهیابی به ساختمان خیابان سئول بازماند. 
سرانجام ورزش به ورزشی ها می رسد؟ ■

حالا وی برای دومین بار و این بار از سوی حجت الاسلام 
رئیسی به عنوان وزیر ورزش و جوانان به مجلس معرفی شده 
اس��ت. در واقع، رئیس جمهور به وعده خود در انتخاب یک 
وزیر ورزشکار و متخصص عمل کرد تا اتفاقی جدید را رقم 
بزند. اکنون باید دید مجلس شورای اسلامی چه می کند و 
 حضور نخس��تین وزیر ورزش��کار ورزش و جوانان را موجب

می شود؟ 

دیاباته بدون تسویه حساب با استقلال از ایران رفت
شیخ دیاباته، مهاجم اهل کشور مالی تیم استقلال که در لیگ نوزدهم آقای گل شد و عملکردش در لیگ بیستم چندان رضایت بخش 
نبود و س��رانجام در لیس��ت مازاد مجیدی قرار گرفت، ایران را ترک کرد. دیاباته در حالی از ایران رفت که موفق به تسویه حس��اب با این 
باش��گاه نش��د و همچنان مطالبات معوقه ای دارد. دیاباته ایران را به مقصد مالی ترک کرد. باش��گاه بعدی وی هنوز مشخص نشده است. 

سرانجام لیونل مسی به پاریس پیوست. 
او این بار برخلاف چهره اشک  بارش در 
بارس��لون، بسیار خندان رو در روی خبرنگاران نشست و از 
رویاهاش در فرانس��ه گفت. اسطوره آرژانتینی در نشست 
خبری معارفه اش در باش��گاه پاری س��ن ژرمن گفت: من از 
حضور در پاریس خوش��حالم. هم��ه می دانند من لحظات 
س��ختی را هنگام ترک بارس��لونا تجربه کردم. احساساتم 
را نمی توان��م توصیف کنم. دوس��ت دارم خیل��ی زود این 
کنفرانس به پایان برس��د تا با همبازی های جدیدم آش��نا 
ش��وم. واقعا امضای قرارداد با پاری س��ن ژرمن کار آس��انی 
نبود ولی از الخلیفی به خاطر حمایت هایش تقدیر و تشکر 
می کنم. ابرس��تاره فوتبال جه��ان گفت: من آماده رقابت و 
کس��ب جام در تمام تورنمنت ها با پاری سن ژرمن هستم. 
وقتی به پاریس رسیدم با استقبال بی نظیر هواداران مواجه 

شدم. احساس خوبی است که در کنار نیمار و  امباپه بازی 
می کنی��د. پیش از این هم گفتم بی صبرانه منتظر ملاقات 
همبازی های جدیدم هستم. ستاره آرژانتینی در واکنش به 

اینکه نخستین بازی اش را کی برای پاریس انجام می دهد، 
گفت: نمی دانم! باید از لحاظ بدنی و تیمی هماهنگ شوم. 
نمی توان��م از الان تاریخی را تعیین کنم. اولین چیزی که 

می خواهم این است که در تمرینات تیم شرکت کنم. مسی 
ادامه داد: آینده  امباپه در پاری س��ن ژرمن است. او اندیشه 
برد را دارد و به من گفت می خواهد در پاریس بماند. تمام 
تیم  ه��ای بزرگ برای قهرمانی در اروپا نیاز به ظرافت هایی 
دارند. پاریس در چند سال گذشته نتایج خوبی در اروپا گرفته 
ولی موفق نشده قهرمانی اروپا را از آن خود کند. الخلیفی 
تیم رویایی را اینجا جمع کرده و آرزوی من قهرمانی دوباره 
در لیگ قهرمانان اروپاس��ت. اسطوره سابق باشگاه بارسلونا 
اظهار داشت: خیلی خوب است که در آینده مقابل بارسلونا 
بازی کنم. امیدوارم در صورت بازی مقابل بارسلونا تماشاگران 
حضور داشته باشند. من عاشق برد هستم و تمام توانایی ام را 
برای پاریس می گذارم تا برنده تمام مسابقات باشد. وقتی با 
پاریس نخستین تماس را گرفتم، اول با پوچتینو )سرمربی 

تیم( صحبت کردم و درباره آینده باشگاه صحبت کردیم. 

نخستین نشست خبری مسی بعد از پیوستن به پاریس

وپا شوم می خواهم قهرمان ار
گزارش

  اس�تقلال نتوانس�ت قهرمان جام حذفی ش�ود؛ دلیل این 
ناکامی چیست؟

متأسفانه شرایط مدیریتی تیم در ماه های اخیر بغرنج بود. 
انتصاب غلط باعث شد مربی نتواند با تیم مدیریتی کار کند. 
البته کار کادر فنی هم غلط بود که خودش دست به کار شد 
و از نظر مالی تیمش را کمک کرد. هر چند اتفاقات خوبی 
در نتایج تیم افتاد اما جامی برای استقلال کسب نشد. البته 
استقلال می توانست حداقل جام حذفی را به دست آورد. کادر 
فنی در ماه های اخیر خوب عمل کرده بود اما در بازی فینال 
جام حذفی کفه ترازو به سمت فولاد سنگینی می کرد. فولاد 
برنامه ریزی بهتری داشت و حتی می توانست در ۹۰ دقیقه 
یا وقت های اضافه برنده شود. استقلال نتوانست از پنالتی ها 
نتیجه بگیرد و قهرمانی را از دست داد. الان مهم ترین اتفاق 
این است که استقلال در فصل نقل و انتقالات بتواند عملکرد 
خوبی داشته باشد، چرا که یک ماه دیگر باید مقابل الهلال 

عربستان در لیگ قهرمانان آسیا بازی کنیم. 
  به نظر می رسید استقلال می خواست بازی را به پنالتی بکشاند 

و برنامه ای برای گلزنی نداشت. 
بله! استقلال برنامه خاصی برای فینال نداشت و می خواست 
گلی دریافت نکند و بازی به ضربات پنالتی کشیده شود. به نظر 
من ارسلان مطهری از ابتدا باید در ترکیب قرار می گرفت، البته ما 
در تمرینات حاضر نیستیم. شروع خوب فولاد باعث شد استقلال 
نتواند برنامه اش را پیاده کند. نیمه دوم تیم بهتر شد اما در کل 

فولاد مستحق قهرمانی بود. 
  شجاعیان انتخاب خوبی برای زدن پنالتی بود؟

احتمالا شجاعیان در تمرینات خوب عمل کرده که انتخاب 
شد اما در مسابقه روحیه و تمرکز لازم است. حتی بازیکنان قبل 

پنالتی زدن می خندیدند و تمرکز نداشتند. 
  استقلال در چه پست هایی باید تقویت شود؟

استقلال باید تغییرات ویژه ای در پست های مختلف داشته 
باشد، بویژه در دفاع چپ که نادری و میلیچ را در فصل جدید 
نداری��م. در دفاع مرکزی هم با وجود بازی خوبی که یزدانی و 
مرادمند انجام داده اند اما باید بازیکن دیگری هم در این پست 
به خدمت بگیریم. در دفاع راست باید کمک داشته باشیم. اگر 

هر دو گلر حفظ شوند، مشکلی نخواهیم داشت. از طرفی ما در 
این فصل جایگزینی برای علی کریمی نداشتیم و حتما باید کنار 
ریگی دنبال یک بازیکن اثرگذار باشیم. نیاز به فوروارد هم داریم. 
شیخ دیاباته در فصلی که گذشت، اصلا خوب نبود. در این پست 
با وجود رمضانی و مطهری اما تنها قائدی نمره قبولی گرفت. 
در وینگرهای چپ و راست و پلی میکر نیز باید دنبال بازیکن 
باشیم. در واقع برای حضور پرقدرت در لیگ قهرمانان آسیا نیاز 

داریم تغییرات عمده ای ایجاد کنیم. 
  به نظر ش�ما با برخی بازیکنان حال حاضر اس�تقلال نباید 

خداحافظی کرد؟
صددرص��د باید تغییراتی حاصل ش��ود. باید به جوان هایی 
مثل کریم زاده بهای بیش��تری داد. باتجربه  های لیگ برتر باید 
زیر ذره بین کادر فنی قرار بگیرند و انتخاب ش��وند. ما در تمام 
پس��ت ها نیاز به بازیکن حتی روی نیمکت داریم که مربی هر 
موقع از آنها استفاده کرد، تأثیرگذار باشند. یک تعدادی از این 
بازیکنان با توجه به شرایطی که دارند، باید تغییر کنند و نفرات 

جدیدی در باشگاه حضور داشته باشند. 

  فکر می کنید در دولت جدید، وضعیت استقلال بهتر خواهد 
شد؟

به هر حال آرزوی قلبی ما این است که دولت و وزیر ورزش 
جدید نگاه ویژه ای به فوتبال داشته باشند. ما فقط حق باشگاه مان 
را می خواهیم. وقتی متولی هر دو باشگاه وزارت ورزش است، 
باید نگاه ها به یک ش��کل باشد و عدالت برقرار شود. ان شاءالله 
وزیر جدید به تیم استقلال هم کمک کند و انتصابات خوبی 
داش��ته باش��د. باید مدیران کاربلد و ورزشی به تیم بیایند که 
بتوانند درآمدزایی کنند. سال هاست سر بزنگاه بودجه نداریم و 
نفرات را نمی توانیم بخریم. مثل امین قاسمی نژاد که به دلیل 
نداشتن بودجه در نیم فصل نتوانستیم خریداری کنیم اما تیم 
رقیب از کشورهای خارجی مهدی ترابی و شهریار مغانلو را به 
تیمش  آورد. به هر حال متأسفانه این تبعیض ها بود. ان شاءالله 
استقلال بتواند هر چه سریع تر تیمش را جمع وجور کند. قطعا 
الهلال رقیب سختی برای ما خواهد بود و ما باید بموقع تیم را 
جمع کنیم. آرزوی قلبی من این است که استقلال به جایگاه 

اصلی خود بازگردد. 

ایمان عالمی در گفت وگو با »وطن امروز«  درباره وضعیت استقلال در دولت جدید: 

امیدوارم عدالت برقرار شود

پنجشنبه 21 مرداد 1۴۰۰
وطن امروز     شماره 328۰

زهره فلاح زاده: تیم استقلال در 2 فصل متوالی نتوانست 
در فینال جام حذفی پیروز شود و به جام قهرمانی دست 
پیدا کند. آبی ها در ضربات پنالتی مقابل فولاد شکس�ت 
خوردند تا جواد نکونام و فولاد به نخس�تین جام حذفی 
برسند. »وطن امروز« برای بررسی عملکرد استقلال با ایمان 

عالمی، پیشکسوت این تیم گفت وگو کرد. 

سیدحمید سجادی دونده ای که از دل ورزش بیرون آمد

سکان ورزش در دست یک رکورددار  ورزشی؟


